
Protokół Nr 44/2015
z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15

w dniu 28 września 2015 r.

Obecni wg załączonej listy.
Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1230

Porządek obrad:
1. Przedstawienie projektu porządku obrad
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu
3. Korespondencja bieżąca
4. Uchwały Zarządu
5. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami
6. Informacje i wolne wnioski

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie.

ad.2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu
Protokoły z poprzednich posiedzeń Zarządu  przyjęto bez zastrzeżeń – jednogłośnie.

ad.3. Korespondencja bieżąca:
– p. Agata Ż. - dot. niestosownego zachowania Członka Rady Dzielnicy XVII – odpowiedź 
– p. Maria  K. -  prośba o przycięcie żywopłotu rosnącego wzdłuż fortu w os.  Na Stoku – 

Komisja Ochrony Środowiska 
– BR-04.0350.4.5.2015 Przewodniczący Rady Miasta  Krakowa – zaproszenie na spotkanie

z Przewodniczącym Rady Miasta Krakowa w dniu 29.09.2015r. - p. Dziedzic
– WS-07.6143.3.2015.DC  Wydział  Kształtowania  Środowiska  –  komunikat  o  akcji 

szczepienia lisów – Komisja Ochrony Środowiska, tablice ogłoszeń 
– BR-01.1510.21.2015 Przewodniczący Rady Miasta Krakowa – dot. skargi Pani Danieli W. - 

P. - odpowiedź
– WS-07.6142.4.2015.TZ  Wydział  Kształtowania  Środowiska  –  dot.  akcji  deratyzacji  – 

Komisje Rady - tablice ogłoszeń 

a  d.4  . Uchwały Zarządu
Brak

ad.5. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 
– odpowiedź na pismo IP.452.61.7.2015 w spr. procedowania pozwolenia wodnoprawnego
– pismo  p.  Andrzeja  W.  w  sprawie  oświetlenia  ul.  Kocmyrzowskiej  przesłane  do  Zarząd 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu 
– pismo p. Anny P. dot. remontu drogi 146/1 przesłane do Zarządu Infrastruktury Komunalnej 

i Transportu 
– pismo  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Budynku  os.  Na  Stoku  19  w  sprawie  wycinki  topoli 

przesłane do ZZM
– pismo Wspólnoty Mieszkańców Bloku nr 7 os. Na Wzgórzach w sprawie wycinki drzew 

przesłane do ZZM
– pismo p. Czesława G. w sprawie wykonania chodników przesłane do Zarząd Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu 



ad.6. Informacje i wolne wnioski
Brak

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie  Zarządu  Rady 
Dzielnicy XVII o godz.1500

Następne posiedzenie Zarządu Rady Dzielnicy XVII odbędzie się 5 października 2015r. o godz.1230

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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